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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„Mennyit kőltőtt az Informatikai és Hírkőzlési Minisztériumfizetett hirdetésekre?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök
úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az elmúlt két és fél évben a kormányzati klientúra több száz fővel bővült. A kormányzat
fenntartása egyre több terhet ró az adófizetőkre .

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat:

Tételesen, mely médiumokban hirdetett az Informatikai és Hírközlési Minisztérium a 2002-es
kormányváltás óta, és mi volt ezeknek a fizetett hirdetéseknek a célja?

Mennyit költött Informatikai és Hírközlési Minisztérium fizetett hirdetésekre az alábbi
években.

Orutggyűlás Hivatala

limányszóm:

&kez tr : 2005 MáRC 0 2 .

Írásbeli kérdés

Megtisztelő válaszát köszönöm.
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